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PROTOKÓLNr 37/09

z trzydziestej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy

odbytej w dniu 24 wrzesnia 2009 r. w godzinach

w godz. 15,00 -17,45

w Urzedzie Gminy i Miasta Kozieglowy

Uchwaly podjete na sesji:

1. Uchwala Nr 321/XXXVII/09 w sprawie zmiany uchwaly Nr 280jXXIXj2008
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie budzetu
Gminy i Miasta na 2009 rok.

2. Uchwala Nr 322/XXXVII/09 w sprawie: przyjecia do realizacji projektu
"Przedszkole wiejskie kluczem do sukcesów edukacyjnych dzieci i spójnego
rozwoju spolecznosci lokalnej- inicjatywa edukacyjna Szkoly Podstawowej
w Lgocie Górnej".

3. Uchwala Nr 323/XXXVII/09 w sprawie zmiany uchwaly Nr 357jXXXIXj2002
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 lutego 2002 w sprawie zasad
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu
Gminy

4. Uchwala Nr 324/XXXVII/09 w sprawie przystapienia do realizacji projektu
"Budowa Infrastruktury Informatycznej dla subregionu Pólnocnego E-region
czestochowski" oraz podpisania umowy o realizacji wspólnego przedsiewziecia.

'---'

5. Uchwala Nr 325/XXXVII/09 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr
334jXXXVIj06Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 24 pazdziernika 2006r.
w sprawie przyjecia Strategii Integracji i Rozwiazywania Problemów Spolecznych
Gminy Kozieglowy na lata 2006 - 2013

6. Uchwala Nr 326/XXXVII/09 w sprawie zarzadzenia wyborów uzupelniajacych
dla wyboru soltysa wsi Lgota Górna.

Uchwaly stanowia zalaczniki od nr 1 do nr 6 do protokolu.

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczaca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy

Pani Joanna Kolodziejczyk.

Protokolant: Urszula Dyja.

Radnychobecnych na sesji: 15 ( pelny sklad Rady GiM)
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli:
-

. Radny Rady Powiatu w MyszkowiePan KrzysztofGajdziak. BurmistrzGiMPan Jacek Sleczka

. Zastepca Burmistrza Pan Stanislaw Blonski

. Skarbnik GiMPani Jadwiga Matyja

. Sekretarz GiMPan KrzysztofBak

. Dyrektor ZUKPan Zbigniew Polak

. Dyrektor M-GOPKw KozieglowachPani Agata Morawiec

. KierownikGMOPSPani Bozena Strzelecka - Klopot

. Radca prawny Urzedu GiMPani Katarzyna Zydek

. Kierownicyreferatów Urzedu GiMKozieglowy,

. Przedstawicielka Izby RolniczejPani Marianna Nawrot

. Przewodniczacy Samorzadu MieszkancówKozieglówi Rosochacza, oraz soltysi

Porzadek obrad sesji:

~

'-.-

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci.
2. Przyjecieprotokolu z poprzedniej sesji.
3. Powolanie KomisjiUchwal i Wniosków.
4. Informacja o przebiegu wykonania budzetu za pierwsze pólrocze 2009 r.
5. Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminyi Miasta Kozieglowy.
6. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji projektu "Przedszkole wiejskie

kluczem do sukcesów edukacyjnych dzieci i spójnego rozwoju spolecznosci
lokalnej - inicjatywa edukacyjna SzkolyPodstawowej w LgocieGórnej.

7. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 357jXXXIXj2002Rady Gminy
i Miasta Kozieglowyz dnia 26.02.2002 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali
mieszkalnych wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy.

8. Podjecie uchwaly w sprawie przystapienia do realizacji projektu "Budowa
Infrastruktury Informatycznej dla Subregionu Pólnocnego E-region czestochowski"
oraz podpisania umowy o realizacjiwspólnego przedsiewziecia.

9. Podjecie uchwaly w sprawie zmian do Uchwaly nr 334jXXXVIj06Rady GiM
Kozieglowyz dnia 24 pazdziernika 2006 r. w sprawie przyjecia Strategii Integracji
i RozwiazywaniaProblemów Spolecznych Gminy Kozieglowyna lata 2006 - 20013.

10. Podjecie uchwaly w sprawie zarzadzenia wyborów uzupelniajacych dla wyboru
soltysa wsi Lgota Górna.

11. Sprawozdanie Burmistrza z dzialalnosciw okresie miedzysesyjnym.
12. Informacja Przewodniczacej Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzysesyjnym.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski.
15. Zakonczenie obrad 37 Sesji.

Porzadek obrad stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.
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Przebieg obrad:

Ad. Rkt 1

Przewodniczaca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia
sesji, powitala przybylych na sesje radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich
zebranych.
Stwierdzila, ze Sesja jest prawomocna.
Zgodnie z lista obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych.
Listy obecnosci radnych i soltysów stanowia zalaczniki nr 8,9 do protokolu.

Ad. Rkt 2

~

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protokól
z poprzedniej Sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen w Urzedzie GiM, kazdy z radnych
mial mozliwosc zapoznania sie z nim.
Zapytala czy radni beda zglaszac uwagi do protokolu.
Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej szóstej sesji, która odbyla sie
w dniu 24 lipca 2009 r.

Protokól z poprzedniej Sesji zostal przyjety 15 glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. Rkt 3

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisje Uchwal i Wniosków
w skladzie:

1. PaniZdzislawa Jasik
2. Pani Bozena Konopka
3. PanJózef Lazar

Ad. Rkt 4

PrzewodniczacaRady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Burmistrzowi GiM,
celem przedstawienia informacji o przebiegu realizacji budzetu GiM Kozieglowy
za I pólrocze 2009 r.
Burmistrz GiM Pan Jacek Sleczka przedstawil informacje ( zalacznik nr 10 do protokolu,
opinia RIO o przedlozonej informacji - zalacznik nr 10-1.).
Uchwalonyw dniu 30 grudnia 2008 r. budzet na 2009 rok wynosil:

- planowane dochody 39.363.081,00 zl
- planowane wydatki 47.583.081,00 zl
- planowany deficyt 8.220.000,00 zl

Podokonanych w ciagu pierwszego pólrocza zmianach
wynosil:
- planowane dochody
- planowanewydatki
- planowany deficyt

w planie dochodów i wydatków

43.263.357,33 zl
50.848.357,33 zl
7.585.000,00zl
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Plandochodów budzetu zwiekszony zostal o kwote 4.585.000,00 zl.
Plandochodów zostal zmniejszony o kwote 492.232,00 zl
Planwydatków zostal zwiekszony o kwote 3.995.030,33 zl.

Planwydatków zostal zmniejszony o kwote 729.754,00 zl

Zwiekszenie dochodów spowodowane bylo glównie zwiekszeniem dotacji celowych na
zadania zlecone i wlasne, zwiekszeniem czesci subwencji oswiatowej, otrzymana dotacja
rekompensujaca utracone dochodu z tytulu podatku od nieruchomosci z PEFRON,
pozyskaniem srodków w formie dofinansowania zadan wlasnych, dofinansowanie
z funduszy celowych inwestycji wlasnych, pozyskanie srodków na projekty i programy
z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach dotacji rozwojowych, podatkiem od
nieruchomosci wraz z odsetkami wyegzekwowanymi od Spólki Wodno-Sciekowej jak
równiez z tytulu odsetek bankowych od lokowanych wolnych srodków budzetowych.

\ /

W I pólroczu deficyt budzetu zostal zmniejszony o kwote 635.000,00 zl do wysokosci
7.585.000,00 zl. Pokryciedeficytu planowane jest:
- pozyczka w wysokosci 1.160.000,00 zl
- kredytem w wysokosci 2.525.000,00 zl
- nadwyzka z lat ubieglych w wysokosci 3.900.000,00 zl.
Skumulowana nadwyzka z lat ubieglych wynosi 3.936.210,95 zl .

Na dzien 30 czerwca 2009 r. lokaty terminowe na rachunkach bankowych wynosily
4.000.000,00 zl.
W pierwszym pólroczu nie wystapily przypadki umorzenia, odroczenia lub rozlozenia na
raty splaty naleznosci pienieznych, do których nie stosuje sie ustawy ordynacja
podatkowa.

Dochody zaplanowano w kwocie 43.263.357,33 zl , a wykonano w kwocie 17.318.630,50
zl , co stanowi 40% wykonania planowanych rocznych dochodów.

Wykonanie dochodów i wydatków budzetowych w pierwszym pólroczu
nastepujaco:
dochody
wydatki
nadwyzka

przedstawia sie

17.318.630,50 zl
15.607.995,12 zl

1.710.635,38 zl
~

W wykonanych wydatkach ogólem 15.607.995,12 zl wydatki majatkowe wynosza kwote
1.464.041,82 zl , wydatki biezacewynosza kwote 14.143.953,30 zl .

Realizowanesa inwestycje:

- boisko Orlik w Kozieglowach, przy dofinansowaniu z budzetu panstwa i wojewody.
Realizowane sa bazy sportowe i zaplecza. W ostatnim czasie oddano do uzytku dwa
obiekty sportowe: przy Szkole Podstawowej w Kozieglówkach i przy Zespole Szkól
w Pinczycach , przy dofinansowaniu z funduszu kultury fizycznej,

- budowa stacji uzdatniania wody w Kozieglowach, przy dofinansowaniu Funduszu
Ochrony Srodowiska, zlozono wniosek o dotacje i pozyczke z mozliwoscia umorzenia
czesci naleznosci,

- na ukonczeniu sa 2 place zabaw w Winownie i Wojslawicach , przy dofinansowaniu
z malej odnowy wsi,

- zakonczono budowe parkingu w Lgocie Mokrzesz, jest zapewnienie, ze Gmina otrzyma
z PROWzwrot 75% kosztów kwalifikowanych,
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- wykonano drogi: ul. Cicha w Starej Hucie, ul. Lesna w Zabijaku, ul. Przejazdowa
w Rosochaczu oraz droga Krusin- Rzeniszóww ramach srodków z budzetu panstwa.,

- realizowana jest termomodernizacja Szkoly Podstawowej w Siedlcu Duzym,

- trwa termomodernizacja Osrodka Promocji Kulturyw Kozieglowach.

Wiele zadan wlasnych Gminy wykonuje Zespól Uslug Komunalnych, powolany do
realizacji zadan wlasnych w zakresie: zaopatrzenia w wode i odprowadzania scieków,
utrzymania czystosci i porzadku w Gminie, utrzymania dróg, ulic i placów gminnych,
zarzadzania przekazanymi nieruchomosciami.

W ramach dzialalnosci ZUKwykonano miedzy innymi:

- wyremontowano dwa ujecia wody: w Rzeniszowie i w Pinczycach, remontowane sa
odcinkisieci wodociagowej oraz nowe przylacza wodociagowe i kanalizacyjne,

- wykonano remont dachu na budynku komunalnym przy ul. 3 Maja w Kozieglowach,

- polozono kostke brukowa przy Przedszkoluw Kozieglowach,

- wykonano remonty czastkowe dróg, wymiane oznakowania pionowego oraz
oznakowanie ulic, .

- przeprowadzono remont Domu Ludowego w Gniazdowie, gdzie miesci sie swietlica
srodowiskowa oraz plac zabaw przy szkole,

- przeprowadzono remont Sali sesyjnej w UrzedzieGiMKozieglowy,

Nastepnie Burmistrz Pan Jacek Sleczka poinformowal, ze od kilu lat ponoszone sa znaczne
naklady w rozwój bazy oswiatowej. Utworzono przedszkola dla dzieci mlodszych przy
szkolach podstawowych, ponad 80% dzieci z terenu GiM objetych jest opieka
przedszkolna. Zespól Szkól w Pinczycachzostal zmodernizowany, lacznie z infrastruktura
sportowa. W roku przyszlym planuje sie wykonanie termomodernizacji Zespolu Szkól
w Lgocie Górnej i remontu wewnetrznego, a w roku biezacym wykonany bedzie remont
sali gimnastycznej. W biezacym roku oddano do uzytku boisko sportowe przy Szkole
Podstawowej w Kozieglówkach. Na ukonczeniu jest termomodernizacja Szkoly
Podstawowej w Siedlcu Duzym. Poprawia sie sposób zagospodarowania terenu wokól
Szkoly Podstawowej i budynku komunalnego przy szkole w Cynkowie. W Zespole Szkól
w Kozieglowach dokonano przemieszczen Liceum i Szkoly Podstawowej, co wiaze sie
z poprawa funkcjonowania szkoly. Przy Szkole Podstawowej w Gniazdowie wykonano plac
zabaw. Realizowanyjest plac zabaw przy Przedszkolu w Kozieglowach. Planowane jest
wykonanie w roku biezacym wykonanie elewacji zewnetrznej Przedszkola w Starej Hucie.

Prawidlowo przebiega realizacja zadan w zakresie pomocy spolecznej, udzielane sa
swiadczenia, organizowane sa uslugi opiekuncze oraz dozywianie szkolne, realizowany
jest projekt "Moge wiecej" , wspólfinansowany przez Unie Europejska.

Zapewnil, ze srodki wydatkowane sa w sposób przejrzysty i oszczedny. Realizowane sa
zaplanowane zadania inwestycyjne i biezace.

Radni nie skladali uwag do przedstawionej informacji o przebiegu realizacji budzetu
za I pólrocze2009roku.

Ad.akt s

Pani ZdzislawaJasik przedstawilaprojekt uchwalyw sprawie zmiany uchwaly
Nr 280jXXIXj08Rady Gminyi MiastaKozieglowyz dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie
budzetuGminyi MiastaKozieglowyna 2009 rok( zalaczniknr 11 do protokolu).
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Pani Zdzislawa Jasik przypomniala, ze na wspólnym posiedzeniu Komisji ustalono, ze do'
budzetu zostana wprowadzone wydatki dla orkiestry gminnej oraz na malowanie dachu
budynku po bylej szkole w Markowicach. Zapytala czy ustalenia te zostaly uwzglednione
w projekcie uchwaly.
Burmistrz Pan Jacek Sleczka wyjasnil, ze srodki dla orkiestry gminnej wprowadzono
do budzetu. Natomiast nie wprowadzono srodków na malowanie dachu. Wyjasnil,
ze samo malowanie dachu nie rozwiaze problemu, poniewaz jest tam równiez zniszczona
stolarka, nalezy wiec remont wykonac kompleksowo. Wydatki na ten cel przekrocza
kwote zamówienia z wolnej reki, stad proponuje, by kompleksowo wykonac remont
w 2010 roku.

Innych uwag do projektu uchwaly nie zglaszano.

Uchwala Nr 321/XXXVII/O9 w sprawie zmiany uchwaly Nr 280jXXIXj08Rady Gminy
i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie budzetu Gminy i Miasta
Kozieglowy na 2009 rok zostala przyjeta 14 glosami "za" przy 1 wstrzymujacym sie glosie.

"'-'

Ad. gkt 6

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyjecia do
realizacji projektu "Przedszkole wiejskie kluczem do sukcesów edukacyjnych dzieci
i spójnego rozwoju spolecznosci lokalnej- inicjatywa edukacyjna Szkoly Podstawowej
w LgocieGórnej" ( zalacznik nr 12 do protokolu).

Radninie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 322/XXXVII/O9 w sprawie przyjecia do realizacji projektu "Przedszkole
wiejskie kluczem do sukcesów edukacyjnych dzieci i spójnego rozwoju spolecznosci
lokalnej- inicjatywa edukacyjna Szkoly Podstawowej w Lgocie Górnej" zostala przyjeta
15 glosami "za" (jednoglosnie).

Ad. gkt 7

Pan Józef Lazar przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly
Nr 357jXXXIXj2002Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 lutego 2002 w sprawie
zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu
Gminy ( zalacznik nr 13 do protokolu).

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na wspólnym
posiedzeniu Komisji w dniu 22 wrzesnia br. wniesiono poprawke do projektu uchwaly,
polegajaca na 'dopisaniu w § 1 ust. 4 zdania:" oraz w Urzedzie Gminv i Miasta
Kozieqlowy ". Dotyczy to podawania do publicznej wiadomosci projektów wykazów oraz
zatwierdzonej listy przydzialu mieszkan nie tylko na tablicy ogloszen w siedzibie Zespolu
Uslug Komunalnych ale równiez w UrzedzieGiMKozieglowy.

Radninie wnosili uwag do projektu uchwaly.
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Uchwala Nr 323/XXXVII/09 w sprawie zmiany uchwaly Nr 357jXXXIXj2002Rady
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 lutego 2002 w sprawie zasad wynajmowania lokali.
mieszkalnych wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy zostala przyjeta
15 glosami "za" (jednoglosnie).

Ad. akt 8

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie przystapienia
do realizacji projektu "Budowa Infrastruktury Informatycznej dla subregionu Pólnocnego
E-region czestochowski" oraz podpisania umowy o realizacji wspólnego przedsiewziecia
( zalacznik nr 14 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 324/XXXVII/09 w sprawie przystapienia do realizacji projektu "Budowa
Infrastruktury Informatycznej dla subregionu Pólnocnego E-region czestochowski" oraz
podpisania umowy o realizacji wspólnego przedsiewziecia zostala przyjeta 15 glosami
"za" (jednoglosnie).

Ad. akt 9

Pan Józef Lazar przedstawil projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian
do Uchwaly Nr 334jXXXVIj06Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 24 pazdziernika
2006r. w sprawie przyjecia Strategii Integracji i Rozwiazywania Problemów Spolecznych
Gminy Kozieglowy na lata 2006 - 2010 (zalacznik nr 15 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 325/XXXVII/09 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr
334jXXXVIj06Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 24 pazdziernika 2006r. w sprawie
przyjecia Strategii Integracji i RozwiazywaniaProblemów Spolecznych Gminy Kozieglowy
na lata 2006 - 2010 w zostala przyjeta 15 glosami "za" (jednoglosnie).

"'--./

Ad. akt 10

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zarzadzen9ia
wyborów uzupelniajacych dla wyboru soltysa wsi Lgota Górna ( zalacznik nr 16
do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 326/XXXVII/09 w sprawie zarzadzenia wyborów uzupelniajacych dla
wyboru soltysa wsi Lgota Górna w zostala przyjeta 15 glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. akt 11

Burmistrz GiM Kozieglowy Pan Jacek Sleczka przedstawil sprawozdanie
z dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym, i tak:
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- podpisano umowe na zwrot srodków finansowych za wykonane zasilanie awaryjne
wodociagu Pinczyce- Kozieglowy. Zadanie to zostalo wykonane ze srodków wlasnych
i wystapiono o zwrot srodków z pierwszego rozdania;
- na terenie GiM Kozieglowy z budzetu powiatu realizowane sa zadania:

. budowa drogi powiatowej na odcinku Stara Huta Pinczyce , a na jego realizacje
z budzetu Gminy przekazano powiatowi kwote 401.000 zl. W roku przyszlym
realizowany bedzie drugi etap drogi: od Zabijaka do Pinczyc i zgodnie z uchwala
Rady GiM planuje sie przekazaniew 2010 r. kwoty410.000 zl.

. wykonano chodnik przy drodze powiatowej w Cynkowie,

. do konca pazdziernika br. powiat ma wykonac chodnik przy ul. Warszawskiej
w Kozieglowach,

. wykonano droge powiatowa na odcinku Winowno - Krusin-Cynków,

- w roku biezacym Dozynki Gminne odbyly sie w Gniazdowie, podziekowal organizatorom
i gospodarzomdozynek za zorganizowanie tak okazalych dozynek;

- odbylo sie spotkanie z mieszkancami Lgoty Górnej na temat zagospodarowania dzialki
przy straznicy OSP. W miesiacu pazdzierniku br. ZUK przy akceptacji Rady GiM przystapi
do prac;

- w Pinczycach przy Zespole Szkól oddano do uzytku kompleks sportowy;

- odbylo sie spotkanie z V-ce Starosta Panem Kierasem w kwestii wspólfinansowania
remontu na budynku po bylej szkole w Wojslawicach ;

- odbyly sie spotkania z firma projektowa w Zabrzu, dotyczace przebudowy DK-1 na
odcinku przebiegajacym przez Gmine Kozieglowy. Czesciuwag jest ponownie analizowana
przez DODP. Biuro Projektowe ma przedstawic Dyrekcji Dróg i Autostrad projekt,
a nastepnie w kazdej miejscowosci beda odbywac sie konsultacje;

- odbylo sie nadzwyczajne zgromadzenie Zwiazku Gmin Jurajskich, gdzie miedzy innymi
rozpatrywano kwestie ubiegania sie o srodki;

- wspólnie z Przewodniczaca Rady GiM uczestniczyli w otwarciu roku szkolnego, trwaja
prace modernizacyjne Szkoly Podstawowej w Siedlcu Duzym, a dla szkoly niepublicznej
w Winownie zmienil sie organ prowadzacy, od 1.0g.br. szkole prowadzi Stowarzyszenie
Szkól Katolickich;

- wspólnie z Przewodniczaca Rady odbyli spotkanie z Pania Kwasniewska z Zespolu
Kozieglowyi podjelipewneustalenia dotyczacewspólpracyz Zespolem;

- w dniu S.10.br.w Zespole Szkól w Pinczycachodbedzie sie spotkanie na temat naboru
mlodziezydo gminnejorkiestrydetej;

- odbylo sie posiedzenie Rady ds. Osób Niepelnosprawnych w Myszkowie, gdzie
poruszano sprawe wlaczenia uczestników Warsztatów Terapii Zajeciowej do aktywizacji
zawodowej;

- w Lgocie Górnej odbylo sie spotkanie na temat remontu sali gimnastycznej;

- uczestniczyl w otwarciu "Wioski Internetowej "w Pinczycach;
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- w dniu dzisiejszym Rada GiM podjela uchwale o zarzadzeniu wyborów uzupelniajacych
soltysa w Lgocie Górnej. Podziekowal dotychczasowemu soltysowi Panu Jaroslawowi
Flakowi za pelnienie funkcji i bardzo dobra wspólprace;

- podpisano umowe z projektantem na rozbudowe parkingu w Lgocie Mokrzesz;

- trwaja przygotowania do zlozenia wniosków na budowe dróg "schetynówek" na rok
przyszly. Na ukonczeniu jest projekt drogi Siedlec Duzy - Siedlec Maly, a drugi projekt to
remont drogi w Markowicach.

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze wspomniany przez
Burmistrza chodnik wykonany przy drodze powiatowej w Cynkowie, to tylko 300 m. na
odcinku od szkoly do przystanku PKS.

Ad. Qkt 12

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacje
o dzialaniach podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.
W okresie od 36 sesji w dniu 24 lipca 2009 r. podejmowane dzialania to:

zwolanie wspólnego posiedzenia komisji Rady na dzien 22 wrzesnia br.
zwolanie i przygotowanie porzadku obrad biezacej sesji,
praca nad materialami sesyjnymi,

W okresie tym do Rady Gminy i Miasta wplynely pisma:

-o_o

pismo Katolickiego Stowarzyszenia Betel o przedluzenie umowy uzyczenia
nieruchomosci polozonej przy ul. Lipowej 12 w Kozieglowach na dotychczasowych
zasadach,
- pismo Zespolu Opieki Zdrowotnej w Myszkowie o dalsza pomoc finansowa na
przebudowe szpitala powiatowego w Myszkowie,
- pismo Dyrektora Osrodka Kultury w Kozieglowach o przeznaczenie dodatkowych
srodków finansowych w kwocie 34.000 zl ( w dniu dzisiejszym wprowadzono
wnioskowane zmiany w budzecie),
- projekt zarzadzenia Burmistrza w sprawie podwyzszenia o 30% stawek czynszu za lokale
mieszkalne,
- pismo Dyrektora Osrodka Kultury w Kozieglowach o ustosunkowanie sie do sprawy
czynszu za uzyczenie pomieszczenia dla swietlicy srodowiskowej przez OSP Lgocie
Górnej. PrzewodniczacaRady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na wspólnym
posiedzeniu Komisji upowazniono Radnego Pana Miroslawa Flaka do podjecia rozmów
z przedstawicielami OSP w Lgocie Górnej. Zapytala wiec Radnego o podjete ustalenia
w tej sprawie.
Pan Miroslaw Flak poinformowal, ze prowadzil rozmowy z Panem Kazmierczakiemi ustalil,
ze jednostka OSP zwraca sie o podwyzszenie czynszu w granicach 10-20% , a jest to
zwiazane z ponoszonymi kosztami energii, wody, wywozu nieczystosci. Nadmienil, ze
swietlicaw LgocieGórnej, jako jedyna, miescisiew budynkustrazy, pozostale swietlice
funkcjon.uja w budynkach komunalnych Gminy. Ponadto swietlica ta w porównaniu z
innymi generuje najmniejsze koszty .
Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze swietlica ta nie
generuje najmniejszych kosztów, a nastepnie oznajmila ze sprawa ta bedzie jeszcze
analizowana na kolejnym wspólnym posiedzeniu Komisji.
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Nastepnie poinformowala, ze w dniu 25wrzesnia br. w Urzedzie GiMKozieglowyodbeda
sie spotkania zwiazane ze zmianami w planie zagospodarowania przestrzennego:

1) o godz. 10,00 spotkanie w sprawie wyznaczenia drogi dojazdowej do dzialek
z ul. Cegielnianejw kierunku ul. Plebanskiej

2) o godz. 12,00 spotkanie z mieszkancami Myslowa i Osieka, w zwiazku
z wniesionym protestem przeciwko zmianie w planie zagospodarowania przestrzennego
dla dzialki nr 59 polozonej w Myslowie ( dotyczy przeznaczenia dzialki dotychczas
przeznaczonej na tereny zwiazane z uslugami ochrony zdrowia na tereny pod zabudowe
mieszkaniowa i uslugi) .

W dniu 25 wrzesnia 2009 r. uplywa termin naboru uczestników do grup szkoleniowych
w zakresach tematycznych: turystyka i informatyka. Informacje o organizowanych
szkoleniach otrzymali soltysi z prosba o poinformowanie mieszkanców.

W dniu 9 pazdziernika 2009 r. odbedzie sie otwarty "Dzien Kariery"w Gminie Kozieglowy
w ramach I OgólnopolskiegoTygodnia Kariery.

'--'"

Do wiadomosci Rady GiMwplynely pisma:

~

- oferty zakupu systemu fotoradarowego,
- pismo mieszkanców ul. Modrzewiowej w Pinczycach w sprawie remontu drogi
i wykonania oswietlenia,
- pismo Zarzadu orkiestry detej o udzielenie wsparcia finansowego na zakup i remont
instrumentów oraz umundurowania ( w dniu dzisiejszym podjeto stosowne zmiany
w budzecie, uwzgledniajace wniosek),
- pismo Zarzadu OSP Siedlec Duzy o udzielenie w roku biezacym dotacji na zakup
materialów do wykonania wezla sanitarnego i zaplecza sanitarnego ( wniosek zostal
uwzgledniony, w dniu dzisiejszymwprowadzono zmiany w budzecie)
- pismo Zarzadu OSP w Cynkowie o nieodplatne przekazanie na wlasnosc samochodu
pozarniczego, który jednostka posiada jako uzytkownik,
- pismo Nadlesnictwa Swierklaniecw sprawie wskazania innego gruntu do zamiany,
- pismo soltysa wsi Krusindotyczace odprowadzenia wody z rowu przydroznego,
- pismo Dyrektora Zespolu Ekonomiczno- AdministracyjnegoSzkól w Kozieglowach
informujace o otrzymaniu pozytywnej rekomendacji z Urzedu Marszalkowskiego do
sfinansowania projektu przedszkolnego przy Zespole Szkólw LgocieGórnej,
- pismo I Wicewojewody Slaskiego zawierajace podziekowanie za zaproszenie na dozynki
gminne i zyczenia dla rolników,
- pismo Pana Józefa Koralewskiego z Cynkowa dotyczace uciazliwosci powodowanych
przez dzialalnosc w zakresie handlu weglem i mialem prowadzona w sasiedztwie,

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykpoinformowala, ze w dniu dzisiejszym
wplynelo pismo Pani Zofii Puszczewiczdotyczace uciazliwoscipowodowanych przez firme
mialowa "Jurex".
Wiceprzewodniczacy Rady Pan Roman Was odczytal w/w pisma dotyczace uciazliwosci
powodowanych przez sklady weglowe w Cynkowiei w Kozieglowach.

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykwyjasnila, ze pismo Pana Koralewskiego
zostalo przeslane do Wydzialu Nadzoru Budowlanego w Starostwie Powiatowym
w Myszkowie.
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W zwiazku z zarzutami zawartymi w pismie Pani Puszczewicz, ze nie podjeto zadnych
dzialan w jej sprawie Przewodniczaca Rady wyjasnila, ze zarzuty te nie polegaja na
prawdzie, poniewaz zadne pismo nie pozostalo bez rozpoznania. Pisma zgodnie
z kompetencjami kierowane byly do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska.
Zaakcentowala, ze Rada nie jest wladna do zlikwidowania dzialalnosci gospodarczej.
Nastepnie, w celu unikniecia w przyszlosci tego rodzaju sytuacji, zaproponowala
podjecie wniosku, by przed wydaniem decyzji o wpisie do ewidencji dzialalnosci
gospodarczej dokonano sprawdzenia czy teren na którym przedsiebiorca zamierza
prowadzic dzialalnosc handlowo - uslugowa w zakresie sprzedazy wegla i mialu
w planie zagospodarowania przestrzennego jest przeznaczony na tego rodzaju
dzialalnosc.

Wniosek powyzszy podjeto jednoglosnie.

Ad. Ilkt 13

Radni nie zglaszali pisemnych interpelacji i wniosków.

Ad. Ilkt 14

W wolnych wnioskach zabierali glos:

- Soltys wsi Myslów Pan Krzysztof Miklas wnioskowal o podjecie staran, by w Myslowie
utworzono punkt lekarski, bo Osrodek Zdrowia zostal zlikwidowany;

- mieszkaniec Kozieglówek Pan Zenon Brzezinski poinformowal, ze w dniu 2.06.br.
do Burmistrza GiM zostalo dostarczone pismo w sprawie uciazliwosci powodowanych
przez zaklad "Sona" i ubojnie i do tej pory Burmistrz nie odpowiedzial na pismo, które
podpisalo 67 mieszkanców. Odnosnie falszowania pisma, o czym mówiono na
wczesniejszej sesji wyjasnil, ze niektórzy mieszkancy podpisali drugie pismo, a nie
podpisali pierwszego. Zwrócil sie do Burmistrza z zapytaniem dlaczego lekcewazy problem
i nie udzielil odpowiedzi na pismo. Podkreslil, ze "Sona" dostala pozwolenie bez raportu
oddzialywania na srodowisko i bez zgody nadzoru budowlanego;

' /

- mieszkanka Kozieglów Pani Zofia Puszczewicz podkreslila, ze w sasiedztwie firmy "Jurex"
nie da sie zyc i mieszkac ,a nastepnie przekazala radnym do wgladu zdjecia.
Proponowala, by powolac komisje z prawdziwego zdarzenia, która dokona kontroli;

- Przewodniczaca Rady wyjasnila, ze kontrole przeprowadzane sa przez WIOS, gdzie
przekazywanesa interwencje;

- PaniZofia Puszczewiczwyjasnila, ze o kontrolach z WIOS Pan Flachajest powiadamiany
i kazdorazowo przed kontrola teren jest sprzatany. Podczas kontroli w dniu 17.08 br.
samochody bardzo ostroznie wyjezdzaly, nie robiac przy tym halasu, a dopiero po
odjezdzie kontroli jezdzily z halasem. Mieszkancy wnosza wiec o pomoc do wladz
miejscowych, bo sami nie sa w stanie poradzic sobie z tym problemem;

- Radny Pan Leonard Jagoda proponowal, by wesprzec Panstwa Puszczewicz, by na
drodze cywilnej mogli skladac roszczenia. Pani Mecenas Zydek, obecna na sali obrad,
powinna udzielic im wsparcia w kierunku uzyskaniazadoscuczynienia;



----

12

- Soltys wsi Lgota Mokrzesz Pan Mariusz Janoszka podziekowal za wykonanie parkingu
w Lgocie Mokrzesz i prosil o kontynuacje pozostalych do wykonania prac;

- Soltys wsi Postep Pan Stanislaw Oleksiak ponowil wniosek o poprawe bezpieczenstwa
na drodze 789 .Wnioskowal o wystapienie z monitem w sprawie budowy sciezki
rowerowej na odcinku Lgota Nadwarcie - Myszków wzdluz drogi 789 i ujecie tego
zadania w budzecie na rok 2010.

Nastepnie Burmistrz Pan Jacek Sleczka udzielil odpowiedzi na zgloszone zapytania, i tak:

/'-'

'--

. w dniu jutrzejszym odbedzie sie spotkanie dotyczace zmian w planie
zagospodarowania przestrzennego w Myslowie i na tym spotkaniu powinien
wyplynac wniosek mieszkanców o utworzenie punktu lekarskiego. Wniosek ten
zostanie przekazany Staroscie. Nadmienil, ze od kilku lat w Myslowie szukano
alternatywnego miejsca na urzadzenie punktu lekarskiego, jednak miejsca
takiego nie znaleziono;
pismo dotyczace firmy "Sona" zostalo przekierowane postanowieniem Burmistrza
do WIOS w Czestochowie, wszczeto procedure decyzji srodowiskowych.
Nadmienil, ze na dzien dzisiejszy nie ma zadnych przepisów regulujacych
oddzialywanie zapachu na srodowisko. Kazde pismo dotyczace dzialalnosci
w zakresie ochrony srodowiska jest przyjmowane, zaewidencjonowane ,
a nastepnie przesylane do kompetentnych instytucji. Zgodnie z obowiazujacymi
przepisami jednostka kontrolowana musi byc poinformowana o kontroli. W firmie
"Jurex" kilkakrotnie byly kontrole przeprowadzone przez WFOSoraz wizje lokalne.
Byl równiez zlozony wniosek do Powiatowego Zespolu Bezpieczenstwa Ruchu
Drogowego o ograniczenie tonazu na ul. Wojslawickiej , co byloby podstawa do
przeniesienia wjazdu na sklad opalu, jednak Zespól nie wyrazil zgody na
ograniczenie nosnosci drogi. Wniosek w tej sprawie zostanie po raz kolejny
zlozony do rozpatrzenia;
wniosek w sprawie budowy sciezki rowerowej na odcinku Lgota Nadwarcie-
Myszkówwzdluz drogi 789 bedzie monitowany;
odnosnie wniosku Rady podjetego w dniu dzisiejszym wyjasnil, ze eliminujac wpis
do ewidencji dzialalnosci gospodarczej ogranicza sie swobode dzialalnosci
gospodarczej. Otwierajac dzialalnosc gospodarcza nalezy liczyc sie z tym,
ze nalezy spelnic szereg warunków i uzyskac stosowne pozwolenia. Nadmienil,
ze przychyla sie do intencji Rady GiM , ale radca prawny powinien wydac opinie
w tej sprawie.

.

.

.

- mieszkanka ul. Wojslawickiej Pani Suchy poinformowala, ze w Firmie "Jurex" nie
bylo zadnych wizji lokalnych, a byly tylko "spotkania przy plocie" . W dniu 18.12.
2008 r. miala odbyc sie wizja lokalna, a przyjechalo trzech pracowników z Urzedu
GiM Kozieglowy, którzy stali przy plocie okolo 20 minut, bo nie bylo Pana Flachy
i nie przeprowadzali wizji. Gdy przyszla do Urzedu, by uzyskac wyjasnienia w tej
sprawie i domagac sie wizji lokalnej, pracownicy Ochrony Srodowiska odmówili
Z-cy Burmistrza wykonania polecenia i nie poszli na wizje;

- Burmistrz Pan Jacek Sleczka wyjasnil, ze kazdy wniosek jest analizowany i nie
pozostaje bez rozpoznania. Stan faktyczny zastany podczas wizji lokalnej opisany jest
w protokole, a ustalenia przesylane do inspekcji kontrolnych. Pracownicy Urzedu nie
moga wyciagac wniosków i konsekwencji, lecz ustalenia przekazuja do
odpowiednich instytucji;
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- Pan Zenon Brzezinski poinformowal, ze Inspektor ochrony srodowiska podaje
w pismie, ze Gmina zlamala przepisy, bo "Sona" nie posiada raportu oddzialywania
na srodowisko, a dzialalnosc w zakresie przetwórstwa odpadów jest nielegalna.
Odczytal pismo z Inspektoratu Ochrony Srodowiska dotyczace odzysku odpadów
rybich i koniecznosci posiadania instalacji zwiazanych z odzyskiem odpadów.
Podkreslil, ze bez zachowania procedur w zakresie ochrony srodowiska prowadzona
jest ta dzialalnosc;

- Burmistrz Pan Jacek Sleczka wyjasnil, ze wniosek "Sony" dotyczyl ustawienia
3 silosów, nie bylo informacji o procesie produkcyjnym, wniosek nie obejmowal linii
do przerobu. Urzad GiM ocenia wniosek na podstawie przedstawionej dokumentacji.
Podkreslil, ze inspekcja nadzorujaca jest Wojewódzki Inspektorat Ochrony
Srodowiska;

- Pan Leonard Jagoda proponowal, by dla rozstrzygniecia tego rodzaju sporów
zaprosic przedstawicieli WIOS, by ustalic wspólne stanowisko w kwestionowanych
sprawach.

0./

- PrzedstawicielkaIzby Rolnej Pani Marianna Nawrot stwierdzila, ze uciazliwe
produkcje powinny byc przeniesione poza obszary zamieszkale. Nastepnie
poinformowala, ze Izba Rolnaorganizuje wycieczke dla rolników do Lwowa;

Ad. Qkt 15

Wobec wyczerpania porzadku obrad Przewodniczaca Rady GiM Pani Joanna
Kolodziejczyk zamknela obrady trzydziestej siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta
Kozieglowy,dziekujacradnymorazzaproszonymgosciomza przybyciei udzialw sesji. .

Na tym obrady trzydziestej siódmej Sesji RadyGminy i Miasta Kozieglowy zakonczono.

Protokól sporzadzila:
Urszula Dyja.

~~


